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Eindhoven 28 februari 2016,

Betreft: Internetconsultatie ‘Meer ruimte voor nieuwe scholen’

Geachte Staatssecretaris, beste Sander Dekker,

De ouderraad van het Montessori College Eindhoven maakt graag gebruik van de mogelijk om te 

reageren op de conceptregeling ‘Meer ruimte voor nieuwe scholen’.

Het Montessori College is de enige school in Zuid-Nederland voor Voortgezet Onderwijs (VO). Op het 

Montessori College kan alleen op VMBO-T (MAVO) en HAVO niveau onderwijs worden gevolgd. Het 

leerlingenaantal van de school groeit en het slagingspercentage ook. Op dit moment krijgen ruim 500 

leerlingen onderwijs op deze VO school.

In heel Zuid Nederland biedt maar één VO school Montessori onderwijs, namelijk het Montessori 

college in Eindhoven. Juist op deze school kan helaas geen VWO worden aangeboden door het 

ontbreken van een licentie. De wens en de behoefte om ook op VWO niveau onderwijs te kunnen 

volgen neemt steeds meer toe. 

Vanaf 2014 heeft de ouderraad deze wens geïnventariseerd bij alle ouders van de school en bij de 

ouders met leerlingen in groep 7/8 die naar de open dagen kwamen. Ook heeft de Ouderraad 

gesproken met de twee Montessori basisscholen in Eindhoven. Uit dit onderzoek bleek inderdaad dat 

er een sterke wens is om VWO te kunnen volgen op het Montessori College. Uit de inventarisatie 

bleek ook de behoefte om de school qua omvang beheersbaar te houden. Immers de kleinschaligheid 

is een belangrijke kracht van het Montessoricollege. De docenten, het personeel en de leerlingen 

kennen elkaar allemaal en dat wordt als bijzonder prettig ervaren.

Ons verzoek is niet groots een meeslepend. De uitbreiding van de huidige school met een VWO 

afdeling gaat hooguit over 30-50 leerlingen. Het zou fijn zijn als op korte termijn al gestart kan worden 

met een eerste VWO klas. De Huisvesting is per direct beschikbaar, docenten met een 1e graad zijn 

aanwezig en de kwaliteit van het onderwijs is geborgd. Kortom het enige wat nog ontbreekt, is de 

licentie om op VWO niveau lessen te mogen verzorgen.

In de huidige regeling is de gewenste uitbreiding helaas niet mogelijk vanwege de toedeling in het 

postcodegebied en de denominatie ‘Algemeen Bijzonder’. Het Strabrechtcollege (Geldrop, afstand 

ruim 10 km ) en het Lorentz Casimir (afstand 6 km) zullen bezwaar maken tegen de VWO uitbreiding 

van een school in dezelfde zuil. De Duo zal de aanvraag afwijzen vanwege de bezwaren en de 

huidige regelgeving.

Met de nieuwe regeling ‘Ruimte voor nieuwe scholen’ ontstaat gelukkig de mogelijkheid om ook op 

basis van een pedagogische en didactische voorkeur een keuze voor een school te maken die past bij 
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de belangstelling van leerlingen en ouders. Wij als ouderraad juichen deze ontwikkeling van harte toe 

en hopen dan ook intens dat deze aangepaste regeling een meerderheid krijgt in de Tweede Kamer.

Met vriendelijke groet,

Ouderraad Montessori College

Ouderraad-mc@summacollege.nl

p/a Marjon Vissers

06-16471585

marjonvissers@hetnet.nl
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